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Protokół 
z obrad nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 04 września 2008 roku. 
 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

Obrady nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 04 września 2008 r. 
otworzył o godz. 16.00 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski, który powitał 
zebranych.  
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wyjaśnił, że nadzwyczajna Sesja została 
zwołana na wniosek Burmistrz J. Damasiewicz. 
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poprosił o uczczenie minutą ciszy śmierć 
Radnego w poprzedniej kadencji Pana S. Wieczorka. Pogrzeb odbędzie się w dn. 05.09. br. o 
godz. 13.00 w Kościele w Cisiu. 

Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdzono quorum Rady w liczbie  
8 Radnych (nieobecni na sali Radni: B. Janczarek i P. Odalski) i uznano prawomocność 
obrad. 
 Na salę przybył Radny P. Odalski. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski wyjaśnił, że w wyniku przeprowadzonego przetargu 
cena najkorzystniejszej oferty (3.630.147,00 zł)  przewyższała kwotę jaką gmina zamierzała 
przeznaczyć na realizację rozbudowy SUW w Mrowiskach; w związku z tym, należy 
zwiększyć wydatki o około 160 tys. zł na realizację tej inwestycji. Zamierzamy jak 
najszybciej podpisać umowę z wykonawcą, aby rozbudowa została zrealizowana w br. 
 W trakcie wypowiedzi Z-cy Burmistrza na salę przybył Radny B. Janczarek. 
 
2. podjęcie uchwały w sprawie: zmian i przeniesień w budżecie Gminy Halinów na 2008 
rok, 

Skarbnik T. Karwowska szczegółowo omówiła projekt uchwały oraz wniosła 
autopoprawkę. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały-z autopoprawką -głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz.- 0. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
3. podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia przez gminę Halinów kredytu 
długoterminowego na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa stacji 
uzdatniania wody w Mrowiskach”, 
 Skarbnik T. Karwowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
 Radna G. Matuszewska zapytała o wysokość oprocentowania kredytu. 
Skarbnik T. Karwowska odpowiedziała, że oprocentowanie wynosi około 6,25% plus 1% 
marży. 
 Z-ca Burmistrza A. Machowski powiedział, że stan zadłużenia gminy z tytułu 
zaciągniętych kredytów i pożyczek jest niski – wynosi 18,48% planowanych dochodów przy 
czym, zgodnie z ustawą o finansach publicznych łączna kwota długu jednostki samorządu 
terytorialnego na koniec roku budżetowego nie może przekroczyć 60% wykonanych 
dochodów ogółem tej jednostki w tym roku budżetowym. 
 Radny J. Czerwiński zapytał o możliwość częściowego umorzenia spłaty kredytu. 
Skarbnik T. Karwowska odpowiedziała, że w Banku Ochrony Środowiska nie ma takiej 
możliwości. 
 
Za przyjęciem projektu uchwały głosowano: za – 10, przec. – 0, wstrz.- 0. 
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Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
4. zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 
16.40 dokonał zamknięcia obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Paulina Wirtek 
 
 


